
Naturskyddsföreningen i Finspång 
Protokoll fört vid styrelsemöte den 14 mars 2024 i Allèhotellet 

 

 Närvarande: Bo Tufvesson, Sven-Erik Pettersson, Per Nyling, Bo Karlsson, 

                    Peder Antonson, Eva Haraldsson, Anki Arvidsson och Ingvar Tibblin 
 

 

 

§  1 Mötet öppnades. Ordförande öppnade mötet, hälsade välkommen till mötet. 

 

§  2 Dagordningen upplästes och godkändes. 

 

§  3 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 
   

§  4 Ekon. rapport  

• På plusgirot finns 30 083 kr och på Landshypotek bank 80 649 kr. 

• Faktura hyra Trummis 709 kr godkändes. 

• Faktura Holmen arrende Holmsjöhultängen 688 kr godkändes. 

• Faktura Sten Bergström 5000 kr godkändes.  

• Utlägg av Bo T för gåva till Mia Svedäng 97 kr godkändes. 

• Utlägg av Sven-Erik 150 kr för blommor till Finspångs Brunnsborrning godkändes. 

• Budget. Peder redogjorde för sammanställning av uppskattning för föreläsnings-

kostnader hösten 2024. 

• Från Familjen Bloms minnesfond kommer Bo T att söka 6000 kr till våravslutningen 

och 5000 kr till programpunkt med Kirppu. Från Studiefrämjandet söker vi till 

bildvisning med Ingemar Lind. Till limnolog får vi ca 13 000 kr från Vattenrådet. 

 

§  5 Aktuella ärenden 

• Vårprogrammet  

18/3 Årsstämma 18/3 i Missionskyrkan Finspång kl. 18.30. Vi bjuder på fika. Bokat 

och beställt för 25 pers. Matilda Hagstam berättar om sitt arbete och aktuella frågor. 

19/3 Isabella Lövin Dagsprogrammet:  9.15 besök på Siemens med Stuxberg inkl. 

lunch. 

13 – 14 Besök på gymnasiet, Bildningen om EU arbetet. 14.30 – 15.30 Miljöpartiet 

ansvarar, 16–17 träff med miljöintresserade i Missionskyrkan, middag 17.15 och 

18.30 föredrag i Missionskyrkan med fika, 75 anmälda nu. 
21/3 Besök på vattenverket fika vid Lunddalen. 

24/3 Fåglar i Finspång Roger lägger upp en runda. 

25/3 Månadsträff på Holmsjöhultängen ev. med eldning. 

• Länsstämma 28/4 Programmet i nuläget: 9.30 – 10.00 mingelfika vid Naturcentrum, 

10.00 stämman som leds av Berit Martinsson, ca 12.00 lunch på Golfrestaurangen, 

13.00 föredrag ”Fiskars vandring Bråviken – Glan” och därefter promenad via 

fågeltornet till Trummis för fika. Matilda berättar om Ölstadsjöprojektet och ev. FiGK 

om sitt miljöarbete. 

• Underskrifter Verksamhetsberättelse och kassarapport undertecknades. 

• Nya rutiner vid rapportering av programpunkter till Studiefrämjandet Ledaren ska 

närvara vid och ansvara för aktiviteten, uppge antal ledare, antal deltagare samt  

antalet kvinnor därav. 

 

 

 



• Inventering  

o skyddsvärda arter i kommunen – Lona Förfrågan från Matilda om vi vill hjälpa till, 

mot ekonomisk ersättning. Kommunen har sökt Lona-bidrag för att titta på om 

noteringar på artportalen stämmer - häckande fiskgjuse, ryl, skogsklocka, tidig och 

sen fältgentiana, dvärgbjörk, ekoxe, trumgräshoppa, läderticka, korallticka, Matilda 

får göra sammanställningen i så fall. Vi är intresserade men måste veta mer 

förutsättningar. 

o Martin Larsson vill ha hjälp med att kartlägga kungsörn i NV kommunen (Brevens 

tallskogar). Sven-Erik skickar papper när han vet mer. 

 

§  6     Rapporter  

• Genomförda programpunkter 

o 13/2 Föredrag med Sten Bergström 43 pers. 

o 24/2 Fåglar vid Motala ström 10 pers. såg 24 arter bl.a. strömstare och skarv i 

praktdräkt 

o 26/2 Februariträff på Holmsjöhultängen 7 pers. 

o  1/3 Studiebesök på Finspångs Brunnsborrning 60 pers. 

o  7/3 Nakenträdsvandring i Finspång med 24 pers. Intressant information från  

  Matilda Hagstam. 
 8/3 Vandring vid Lotorpsån 35 pers. En fin dag med fakta om Lotorp, stort bestånd   

 av ryl och en storskrakhane. 

11/3 Arbetsdag på Holmsjöhultängen 11 pers. fällde och drog undan. 

12/3 Föredrag, ”Sötvatten – åar och dammar ”, med Mia Svedäng 38 pers. 

 Under dagen hade Bo T och Mia åkt en tur i Finspång, tittade på ryl i Lotorp och   

 besökt Kråken. 

• Nya medlemmar Några tillkommit men fortfarande är vi 513. 

• Ordförandeträff i Linköping 13/3 Bo T rapporterade: Kinda-Ydre ingen verksamhet,  

Linköping arbetar med ”Smarta kartan” över ekologiska butiker, Motala vill starta 

Natursnokar, Åtvidaberg har en kontrovers om häger i parken, Söderköping genomför 

backsipperäkning, Valdemarsviks verksamhet går trögt, Mjöby-Boxholms verksamhet 

är sovande och Ödeshög har låg aktivitet. 

• Synpunkter på FSC stiftets skogar Ingvar har svarat. 

 

§  7 Skrivelser  

• Vingspegeln 5/23 lämnades till Per. 

• Program Vadstena lämnades till Peder. 

• Kungsörn 2023 på cirkulation till Bo K. 

 

§  8 Övriga frågor 

 

§  9 Nästa möte måndag tisdag 9 april 2024 kl. 18.30 i Trummis. 

 

§ 9 Mötet avslutades 

 

 

 

 

     Vid protokollet 

    Eva Haraldsson 


